
P R O C E S - V E R B A L 

încheiat astăzi, 31 martie 2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
Comunei Lădeşti, judeţul Vâlcea 

Convocarea şedinţei a fost realizată prin Dispoziţia nr.66/23.03.2023 a 
Primarului comunei Lădeşti. 

La şedinţă participă primarul, viceprimarul, secretarul generai al 
comunei, contabilul primăriei şi toţi consilierii locali. 

Preşedintele de şedinţă ales în condiţiile art. 123 alin. 1. din Codul 
administrativ, d-i Florescu Dumitru, declară deschisă şedinţa şi dă cuvântul 
Primarului comunei, care, în calitate de convocator, dă citire proiectului ordinii 
de zi. 

Conform dispoziţiei de convocare, proiectul ordinii de zi cuprinde: 

Nr 
crt. 

Denumirea proiectului/materialului supus 
dezbaterii 

Iniţiator 
proiect/ 
material 
supus 

dezbaterii 

Comisia de 
specialitate 
căriea i-a 

fost transmis 
spreavizare 

1. Aprobarea procesului verbal ăl şedinţei 
anterioare 

Secretarul 
general 

-

2. Proiect hotărâre nr.20/2023 privitor la 
rectificarea bugetului local 

Primarul 
comunei 

1,2,3 

3. Proiect hotărâre nr.21/2023 privitor la 
prelungire contract închiriere nr.991/09.09. 
1999 încheiat cu S.C. MOTOC NIL S.R.L. 

Primarul 
comunei 

1 

4. Proiect hotărâre nr.22/2023 privitor la 
prelungire contract închiriere nr. 630/25.05. 
1999 încheiat cu CONSUMCCOOP 

Primarul 
comunei 

1 

5. Raport privind starea economică, socială şi 
de mediu a comunei 

Primarul 
comunei 

6 Raport privind gestionarea patrimoniului 
comunei 

Primarul 
comunei 

7. Raport privind activitatea clubului sportiv 
Tractorul Lădeşti. 

Preşedinte 
club 

8 DIVERSE 

Supusă la vot, ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 
Se trece ia dezbateri. 



Punctul 1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei anterioare. 
Secretarul general al comunei supune la vot procesul verbal al şedinţei 

anterioare, care este aprobat cu unanimitate de voturi (11 voturi pentru). 

Punctul 2. Proiect hotărâre nr.20/2023 privitor la rectificarea bugetului 
local, iniţiat de primar. 

Proiectul este însoţit de referat de, referat de aprobare, raport de 
specialitate, raport de legalitate al secretarului comunei, rapoarte favorabile 
comisiile de specialitate nr.1 - 3 . 

Nu au fost formulate şi depuse amendamente. 
Discuţii: - fără 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, şi se constată un număr de 11 

voturi pentru. 
Se adoptă H.C.L. nr. 22/2023 

Punctul 3 Proiect hotărâre nr.21/2023 privitor la prelungire contract 
închiriere nr.991/09.09.1999 încheiat cu S.C.MOTOCNIL S.R.Liniţiator primar. 

Proiectul este însoţit de referat de aprobare, raport de specialitate, 
raport de legalitate al secretarului comunei, raport favorabil comisia de 
specialitate nr.1, cu un amendament prin care se propune modificarea art.2(1) 
din proiect prin care se propune actualizarea chiriei lunare de la 14,1 la 20 
euro/lună, în loc de 30 euro/lună cum este în proiect, precum şi modificarea 
termenului de prelungire a contractului de închiriere de la 3 la 5 ani. 

Supus la vot, amendamentul se aprobă cu 11 voturi pentru. 
Alte discuţii, nu mai sunt 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, cu amendamentul aprobat, şi se 

constată un număr de 11 voturi pentru. 
Se adoptă H.C.L. nr. 23/2023 

Punctul 4. Proiect hotărâre nr.22/2023 privitor la prelungire contract 
închiriere nr. 630/25.05.1999 încheiat cu CONSUMCOOP, iniţiat de primar. 

Proiectul este însoţit de referat de aprobare, raport de specialitate, 
raport de legalitate al secretarului comunei: 

Comisia nr.1 - economică, a emis aviz negativ cu propunere de 
respingere a proiectului. 

Comisia nr.3. - juridică prin Cons. Zamfir Mihail-Gabriel - a formulat 
amendament scris cu propunerea de prelungire a contractului pentru o 
perioadă de 3 (trei) luni, fără drept de prelungire la expirarea celor trei luni, cu 
obligaţia de a se organiza licitaţie în vederea închirierii. 

Supus la vot amendamentul, se aprobă cu 10 voturi pentru şi o 
abţinere. 

Alte discuţii, nu mai sunt. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, cu amendamentul aprobat, şi se 

constată 10 voturi pentru si o abţinere. 
Se adoptă H.C.L nf. 24/2023 



Punctul 5. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a 
Comunei Lădeşti, pe anul 2022. 

D-l primar dă citire raportului. 
Discuţii: - fără. 
Raportul va fi făcut public prin afişare la sediul primăriei şi prin postare 

pe pagina oficială a instituţiei: www.primaria-ladestiro 

Punctul 6. Raport privind gestionarea/inventarierea patrimoniului pe 
anul 2022. " ' 

D-na contabil dă citire raportului. 
Discuţii: - fără 
Raportul va fi făcut public prin afişare la sediul primăriei şi prin postare 

pe pagina oficială a instituţiei: www.primaria-ladesti.ro 

Punctul 7. Raport privind activitatea clubului sportiv Tractorul Lădeşti -
prezintă preşedinte club Babuciu Liviu-Mihai 

• Preşedinte club Babuciu Liviu-Mihai arată faptul că a depus la 
dosar documentele justificative cu cheltuielile din banii alocaţide la bugetul 
local în anii 2022-2023, însă arată că acesiastint insificienţi, asigurând din ei 
numai plata arbitrajului. Este necesara reînsamanţarea terenului şi sunt 
necesare aprox.100 kg. sămânţa. Sezonul actual este compromis, urmând a 
se pregăti pentru urmnătorul sezon fotbalistic. 

• Stanciu Gheorghe - de ce nu se joacă partidele amicable pe 
terenul propriu ? 

Răspuns preşedinte - din cauza stării necorespunzătoare terenului 
care este prea umed, şi care trebui protejat pentru meciurile din etape. 

• Bunescu Valeriu - vicepreşedintele - Băjan Adrian - a precizat că 
a cheltuit din banii proprii 2.000 lei pentru echipa de fotbal, de ce nu din 
bugetul clubului şi daca se pot restitui ? Cine e antrenor ? Trebuiesc 100 Kg. 
sămânţă ? 

Răspuns : vicepreşedinte -• mi-am asumat aceste cheltuieli şi nu 
pretind restituirea. Nu avem anmtrenor, iar cantitatea de samanta este 
estimativă. -

• Primarul - să fie solicitat sprijinul consiliului şi primarului în toate 
problemele clubului. Se alocă bani, se cheltuiesc, dar sunt şi pretenţii. 

• Bunescu - să se stabilească un obiectiv, să se înregistreze şi 
victorii ale echipei de fotbal. Dacă ar fi şi victorii, s-ar putea pune mai mult 
suflet din partea noastră, a autorităţilor, şi personal. 

• Vicepreşedinte Bîjan Adrian -sunt bani foarte puţini alocaţi, în 
ultimii 30 ani nu s-a făcut nimic pentru sport in comună. 

• Dragnea Sabin - in raportul întocmit nu am văzut un plan de 
măsuri , cu termene şi responsabilităţi, fără un astfel de plan nu se pot 
opbţine rezultate. Comisia cultură sport a consiliului să se întrunescă, să 
analizeze, să vină cu măsuri şi propuneri clare în consiliu. S-a rupt legătura cu 
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Liceul Lădeşti, să se facă o şcoală a copiilor interesaţi de sport, fotbal, avem 
baza materială : teren sport sintetic, sală sport, teren stadion. Este necesar un 
antrenor calificat. Preşedintele Babuciu, să dea dovadă de mai multă 
pedagogie în munca cu sportivii, cu copii. Să fie adoptat regulamentul echipei 
de fotbal, să fie reglementată cooptarea stranierilor in echipă. 

• Cismaru Constantin - avem un nume de antrenor ? 
Răspuns preşedinte : da - d-l Tudor Doinei. 

• Preşedinte club Babuciu arată că el posedă calificare ca antrenor 
categoria B. 

• Omeag Cristian - secretar club - noi ne vom pregăti, iar autori
tăţile să asigure finanţarea. 

• Bunescu Valeriu. - mai sunt 10 etape, sunt necesare 2 victorii. 
Primăria să ia legătura cu constructorii din comună, să sponsorizeze şi să 
pună banere publicitare pe terenul de fotbal. După campionat, să se realizeze 
o analiză şi in funcţie de rezultate, să se facă modificări. 

• Zamfir Gabriel - până în septembrie să fie realizată însămânţarea 
terenului. 

Punctul 8. DIVERSE. 
• Primarul prezintă consiliului Raportul de follow-up nr.21866 

încheiat în urma misiunii de verificare a modului de implementare a măsurilor 
din Decizia nr.36/2021 din 20.12.2021 pe care Curtea de Conturi a României, 
prin Camera de Conturi Vâlcea a efectuat-o la U.A.T. Comuna Lădeşti. 

Singura măsură rămasă de implementat, este cea cu privire la 
efectuarea tuturor demersurilor pentru îndeplinirea condiţiilor legale de 
autorizare, licenţiere, avizare şi funcţionare a S.P.A.A.C. Lădeşti. 

• Primarul prezintă consiliului Petiţia nr.581/27.03.2023 a d-lui 
Păuna Vasile din sat Găgeni cu privire la starea necorespunzătoare a 
drumului către locuinţa sa. Face precizarea că se vor căuta soluţii pentru 
amenajarea acelui sector de drum. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

4 


